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1  Πολυνομοσχέδιο-σκούπα από το υπ. Υγείας
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-02-2019

Επιφάνεια: 276.82 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πολυνομοσχέδιο-σκούπα από το υπ. Υγείας
Στην Επιτροπή Κοινωνικών Υπο
θέσεων της Βουλής εισάγεται σή
μερα για την πρώτη συζήτηση το 
πολυνομοσχέδιο-σκούπα του 
υπουργείου Υγείας. Με τα 147 άρ
θρα που περιέχει, το σ/ν επιχειρεί 
να ρυθμίσει διάφορα θέματα, από 
τις ιδιωτικές κλινικές, την κατάρ
γηση του ΚΕΕΛΠΝΟ και τη δημι
ουργία νέων τμημάτων στο υπουρ
γείο, έως τη θεσμοθέτηση χώρων 
εποπτευόμενης χρήσης ναρκω
τικών, τα μητρώα ασθενών και 
τη θέσπιση τέλους καλλυντικών. 
Ηδη, το σχέδιο νόμου έχει προ- 
καλέσει την αντίδραση του Πα
νελλήνιου Φαρμακευτικού Συλ
λόγου, ο οποίος καταγγέλλει ότι 
αυτό καταρτίστηκε με πελατειακά 
κριτήρια. Οπως αναφέρει σε ανα
κοίνωσή του, το σχέδιο νόμου 
«δημιουργεί νέους οργανισμούς, 
νέους φορείς, αυξάνει τις διευ
θύνσεις και τα τμήματα του 
υπουργείου Υγείας. Κάνει ρου- 
σφετολογικές ρυθμίσεις με προ
φανή σκοπό την αποκόμιση εκλο
γικών ωφελημάτων».

Διατάξεις για ιδιωτικές 
κλινικές, έλεγχο συντα- 
γογράφησης, χώρους 
εποπτευόμενης χρήσης 
ναρκωτικών, κατάργη
ση του ΚΕΕΛΠΝΟ.

Το σχέδιο νόμου περιέχει άρθρα 
για την αναμόρφωση του θεσμι
κού πλαισίου που διέπει τις ιδιω
τικές κλινικές. Οι νέες ρυθμίσεις 
για τις άδειες λειτουργίας αφορούν 
κατά κύριο λόγο τις ιδιωτικές κλι
νικές που θα δημιουργηθούν εφε
ξής, αφού σε κανένα σημείο δεν 
αναφέρεται μεταβατικός χρόνος 
για την προσαρμογή των κλινικών 
που ήδη λειτουργούν, στις νέες 
απαιτήσεις. Μεταξύ άλλων, προ
βλέπει και την υποχρεωτική - 
μόνο σε επείγουσες καταστάσεις- 
εφημερία των ιδιωτικών κλινικών, 
αλλά και τη δημοσιοποίηση τι
μοκαταλόγου για τις υπηρεσίες

τους στην ιστοσελίδα τους και σε 
εμφανές σημείο στην υποδοχή.

Στο σχέδιο νόμου προβλέπεται 
η δημιουργία Νομικού Προσώπου 
Δημοσίου Δικαίου με την επωνυ
μία Εθνικός Οργανισμός Δημόσιας 
Υγείας και ο οποίος θα αντικατα
στήσει το ΚΕΕΛΠΝΟ (ΝΠΙΔ) κα
θώς και Εθνικού Ινστιτούτου Νε
οπλασιών, ενώ προτείνονται η 
σύσταση και λειτουργία Εθνικών 
Μητρώων ασθενών στη βάση συγ
κεκριμένων κριτηρίων όπως η 
χρήση θεραπειών μεγάλου κό
στους, η μεγάλη τους συχνότητα 
στην πληθυσμό κ.ά.

Το υπουργείο ανοίγει και τον 
δρόμο για τη δημιουργία χώρων 
εποπτευόμενης χρήσης ναρκω
τικών ουσιών από χρήστες υψη
λού κινδύνου. Πρόκειται για χώ
ρους στους οποίους οι χρήστες, 
υπό την εποπτεία επιστημόνων, 
θα μπορούν να κάνουν χρήση της 
ουσίας τους σε συνθήκες υγιαινής 
και ασφάλειας. Επιπλέον, το σχέ
διο νόμου προβλέπει την επιβολη 
τέλους ετοιμότητας των υπηρε

σιών του ΕΟΦ για τα καλλυντικά 
που διατίθενται στη χώρα και το 
οποίο ορίζεται ως ποσοστό επί 
της χονδρικής τους τιμής ανάλογα 
με τις ετήσιες πωλησεις των προ
ϊόντων. Ειδικότερα προσδιορίζεται 
στο 0,75% για ετήσιες πωλήσεις 
έως 100.000 ευρώ, στο 1% για πω- 
λησεις από 100.001 έως 5.000.000 
ευρώ και στο 1,25% για πωλησεις 
άνω των 5 εκατομμυρίων ευρώ.

Τέλος, επαναδιατυπώνονται 
και τα κριτήρια βάσει των οποίων 
θα ελέγχονται οι γιατροί για τη 
συνταγογραφική τους συμπερι
φορά, αλλά και τα φαρμακεία. Στα 
κριτήρια για τους γιατρούς περι
λαμβάνονται, μεταξύ άλλων, ο 
αριθμός των συνταγών, η μέση 
δαπάνη ανά συνταγή και το πο
σοστό συνταγογράφησης νέων 
δραστικών ουσιών και για τα φαρ
μακεία η δαπάνη στον Οργανισμό, 
το ποσοστό συνταγών ανά γιατρό, 
το ποσοστό γενοσήμων που χο
ρηγούνται σε σχέση με τα εκτός 
πατέντας κ.ά.

ΠΕΝΝΥ ΜΠ0ΥΛ0ΥΤΖΑ
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1  Λύση για τους τοξικοεξαρτημένους ζητεί η
κοινότητα της Νομικής Αθηνών

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-02-2019

Επιφάνεια: 195.04 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Λύση για 
τους τοξικο- 
εξαρτημένους 
ζητεί η κοινότητα 
της Νομικής 
Αθηνών

ΡΕΠΟΡΤΑΖ:
ΗΛΕΚΤΡΑ ΒΙΣΚΑΔΟΥΡΑΚΗ

^ Τον κώδωνα ίου κινδύνου 
κρούουνοι καθηγητέεταΝομικήε 
Ixorliis Αθηνών, καθώε εντείνονται 
ία προβλήματα ins υποβάθμισα 
ins περιοχή3 λόγω ins napouoias 
ίων ιοξικοεξαριημένων σιον πεζό- 
δρομο ins οδού Μασσαλία. Οι 
καθηγητέε σε συζήιηση που είχαν 
χθεε με τον Γ. Καμίνη του ζήτησαν 
έστω και rliyous μήνεε πριν από την 
αποχώρησή του από τον δημαρ
χιακό θώκο να προβεί σε δράσει α- 
ναγκαίεε για τπν ανάσχεση ins κα- 
i0oiaans. Επικαλέστηκαν ακόμη 
και το ακαδημαϊκό του παρελθόν 
προκειμένου να τον κινητοποιή
σουν.

Οι καθηγητέ5 μίλησαν για το 
«αδιέξοδο» στο οποίο έχουν φτά
σει, καθώε, onoos είπαν, «η Πολι
τεία είναι απούσα», παρά ns διάρ
κεια οχλήσειε τόσο eras εισαγγελικέ5 

και αστυνομικέ5 αρχέ$ όσο και στον 
Δήμο Αθηναίων. Υπενθύμισαν, 
μάλιστα, ότι, παρά us παρεμβάσειε 
Καμίνη με πολιτιστικέε δράσει 
στην περιοχή και ιδίωε στο Πνευ
ματικό Κέντρου του Δήμου Αθη
ναίων, αυτέε δεν αποδείχθηκαν 
ικανέε για να αντιστρέφουν την κα
τάσταση.

«θα ήταν αποτυχία εάν αποφα
σίζαμε να κλείσουμε την είσοδο 
από τον πεζόδρομο ins Μασσα- 
^ias» τόνισαν οι καθηγητέ5. Από 
την πλευρά ious, οι φοιτητέε εξέ- 
φρασαν τον φόβο ious για την 
ασφάλεια και την υγεία ious, κα- 
θώε χρησιμοποιημένεε σύριγγεε εί
ναι διασκορπισμένεε στον πεζό
δρομο. Ζήτησαν την άμεση παρέμ
βαση ins Πολιτεία5 και του Δήμου 
Αθηναίων, αναγνωρίζοντα5 us βα- 
Θύτερε5 ρίζε5 του προβλήματοε ins 
τοξικοεξάρτηση5 μέσα στην πόλη.

Ο Γ. Καμίνα, αφού αναφέρθηκε 
eras πολιτιστικέε παρεμβάσειε που 
είχε πραγματοποιήσει, προέταξε 
την άποψή του για δημιουργία χώ
ρων ιατρικά» εποπτευόμενα χρή- 
ons, που θα συνδυάζεται με στελέ- 
χωση από ψυχολόγουε και κοινω- 
νικούε λειτουργού5, για την υπο
στήριξη των ιοξικοεξαριημένων, 
ώστε να οδηγηθούν στην απεξάρ
τηση. Χαιρέτισε, μάλιεηα, την πρό
θεση των υποψηφίων δημάρχων 
Ν. Ηλιόπουλου, Π. Γερουλάνου 
και Κ. Μπακογιάννη να υποστηρί
ξουν τη θέση του, για την οποία 
προηγουμένου είχε εκδοθεί ψήφι
σμα από το δημοτικό συμβούλιο 
Αθηναίων.



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Νομπελίστας Ιατρικής Ζιλ Χόφμαν
Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 36 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-02-2019

Επιφάνεια: 41.21 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 560

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο νομπελίστας Ιατρικής (2011)
Ζιλ Χόφμαν

«Όποιος εναντιώνεται στον 
εμβολιασμό είναι εγκλημα
τίας. Από το τέλος του 
1800 μέχρι σήμερα περίπου 
1,5 δισ. άνθρωποι έχουν 
σωθεί από πολλές νόσους 
χάρη στους εμβολιασμούς.
Ο μεγαλύτερος κίνδυνος 
από τα εμβόλια σήμερα είναι 
ο μη εμβολιασμός».
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1  Χωρίς παιδίατρο 27 νοµοί
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 1,14 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-02-2019

Επιφάνεια: 881.99 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΓΕΙΑ
ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΟΙ
ΓΙΑΤΡΟΙ...
Ο ΜΕΓΑΛΟΣ 
ΑΣΘΕΝΗΣ
Χωρί5 παιδίατρο 
έχουν μείνει 27 νομοί 
της χώρας Μ4
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1  Χωρίς παιδίατρο 27 νοµοί
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 1,14 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-02-2019

ΣΤΟΙΧΕΙΑ

SHUTTERSTOCK

11
νομοί έχουν μόλις 
έναν παιδίατρο

1.500
παιδιά μπορεί να 
αναλάβει κάθε 
παιδίατρος

15
εκατ. ευρώ υπο
λογίζεται ότι πλή
ρωσαν από την 
τσέπη τους οι 
ασφαλισμένοι για 
επισκέψεις σε για
τρούς

ΝΟΣΕΙ Ο ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΟΣ ΓΙΑΤΡΟΣ

Χωρίς παιδίατρο 27 νομοί
Σε μια περίοδο έξαρσης των ιώσεων, οι ασφαλισμένοι πληρώνουν από την τσέπη τους τις επισκέψεις

Tns
ΔΗΜΗΤΡΑΣ ΕΥΘΥΜΙΑΔΟΥ
defthimiadou@ethnos.gr

Σ
τον μεγάλο ασθενή της Πρωτοβάθ
μιας Φροντίδας Υγείας εξελίσσεται 
ο θεσμός του οικογενειακού για
τρού, με αποτέλεσμα να «νοσούν» και οι 

τσέπες των ασφαλισμένων, οι οποίοι 
αναγκάζονται να πληρώνουν οι ίδιοι τις 
επισκέψεις στους ιδιώτες γιατρούς, ειδικά 
αυτήν την περίοδο που θερίζει η γρίπη. 
Τατελευταία στοιχεία που αφορούν στους 
οικογενειακούς γιατρούς, που είναι δια
θέσιμοι μέσω του ΕΟΠΥΥ γιατους περίπου 
10 εκατ. ασφαλισμένους, συνεχίζουν να 
είναι απογοητευτικά.
Σε όλη την Ελλάδατο σύνολο των ιδιωτών 
γιατρών που έχουν συμβληθεί ως οικο
γενειακοί γιατροί με τον ΕΟΠΥΥ (παθο
λόγοι, γενικοί γιατροί και παιδίατροι) δεν 
ξεπερνούν τους 700. Χαρακτηριστικό 
είναι το ότι σε μια εποχή που θερίζουν οι 
ιώσεις και η γρίπη και οι περισσότεροι 
γονείς έχουν ανάγκη να βρουν έναν για
τρό για να τον επισκεφθούν δωρεάν για 
τα παιδιάτους, σε όλη τη χώρα υπάρχουν 
συνολικά 27 νομοί που δεν διαθέτουν 
κανέναν ιδιώτη συμβεβλημένο οικογε
νειακό γιατρό-παιδίαιρο.
Την ίδια ώρα, 11 νομοί ins χώρας είναι 
μόλις με έναν παιδίατρο, που βέβαια δεν 
επαρκεί για να εξετάσει τους χιλιάδες 
κατοίκους δωρεάν, αφού κάθε παιδίατρος 
μπορεί να αναλάβει μέχρι 1.500 παιδιά.

Και η κατάσταση όμως για τους ενηλίκους 
δεν είναι καλύτερη, καθώς 10 νομοί είναι 
χωρίς κανέναν συμβεβλημένο οικογενει
ακό γιατρό παθολόγο, ενώ άλλοι 10 νο
μοί διαθέτουν μόλις από έναν. 
Ενδεικτικά να αναφέρουμε ότι οι Νομοί 
Αιτωλοακαρνανίας, Αρκαδίας, Αρτας, 
Βοιωτίας, Γρεβενών, Δωδεκάνησου, Ευ
ρυτανίας, Ηλείας, Θεσπρωτίας, Καρδί
τσας, Καστοριάς και Κέρκυρας δεν δια
θέτουν απολύτως κανέναν οικογενεια
κό παιδίατρο.
Τι σημαίνει αυτό στην πράξη; Οτι όταν 
αρρωσταίνουν ειδικά μέσα στον χειμώνα 
τα παιδιά, οι γονείς θα πρέπει να πληρώ
νουν κανονικάτηνεπίακεψη στον γιατρό, 
που μπορεί να τους κοστίσει ακόμη και 
50 ευρώ, αναλόγως της χρέωσης του κά
θε επαγγελμαιίας ιδιώτη.
Και είναι χαρακτηριστικό ότι μόνο στον 
Νομό Αιτωλοακαρνανίας που δεν δια
θέτει κανέναν παιδίατρο του ΕΟΠΥΥ για 
δωρεάν επισκέψεις, ζουν περίπου 
210.800 κάτοικοι, μεταξύ αυτών φυσικά 
και χιλιάδες παιδιά. Αντίστοιχα, στην 
Αρκαδία το σύνολο των κατοίκων του 
Νομού είναι περίπου 86.000, όπου επί
σης δεν υπάρχει συμβεβλημένος παιδί
ατρος ούτε για δείγμα.
Και βέβαια δεν είναι τυχαίο ότι οι 7 στους 
10 παθολόγοι, γενικοί γιατροί και παιδί
ατροι από τους 2.000 που ήταν μέχρι το 
περασμένο καλοκαίρι συμβεβλημένοι με 
τον ΕΟΠΥΥ, δεν δέχτηκαν τη νέα σύμβα
ση που τους πρότεινε το υπουργείο Υγεί

ας, με συνέπεια σήμερα να υπάρχουν 
μόλις 700 συμβεβλημένοι.
«Το 65% των 2.000 συμβεβλημένων πα
θολόγων, γενικών γιατρών και παιδιά
τρων δεν δέχθηκαν τους opous ins νέας 
σύμβασης του οικογενειακού γιατρού με 
τον ΕΟΠΥΥ. Με τη διακοπή των συμβάσε- 
ωντων 200 επισκέψεων στις 31/07/2018, 
χάθηκαν 1,5 εκατομμύριο δωρεάν επι
σκέψεις, που επιβάρυναν έκτοτε τις τσέπες 
των πολιτών» εξηγεί στο «Εθνος» η Αννα 
Μαστοράκου, πρόεδρος ins Ενωσης Ια
τρών ΕΟΠΥΥ (ΕΝΙ-ΕΟΠΥΥ).

ΛΙΟΡΘΩΤΙΚΕΣ
ΚΙΝΗΣΕΙΣ

Οι καθυστερήσεις, πάντως, σχετικά 
με την εφαρμογή του οικογενειακού 
γιατρού σχετίζονται και με την πολυ- 
αναμενόμενη νέα προκήρυξη για 
προσλήψεις οικογενειακών γιατρών 
στις ΤΟΜΥ, η οποία ακόμη δεν έχει 
δημοσιοποιηθεί παρά τις σχετικές 
εξαγγελίες της ηγεσίας του υπουρ
γείου Υγείας. Ούτως ή άλλως, ο θε
σμός του οικογενειακού γιατρού 
αποδείχθηκε αποτυχημένος στην 
πρώτη περίοδο, γι' αυτό και όπως 
αναφέρουν πηγές του «Εθνους» η 
ηγεσία του υπουργείου Υγείας ανα
ζητά βελτιωτικές κινήσεις ώστε να 
προσελκύσει ιατρικό προσωπικό.

Γι’ αστό εξάλλου οι ασφαλισμένοι πλή
ρωσαν τουλάχιστον 15 εκατ. ευρώ από 
την τσέπη τους, με βάση συντηρητικούς 
υπολογισμούς, για επισκέψεις σε γιατρούς 
από το περασμένο καλοκαίρι, οπότε και 
καταργήθηκαν οι παλαιές συμβάσεις του 
κλάδου με τον ΕΟΠΥΥ.

Παρηγοριά στον άρρωστο...
Ομως εκτός από τους 700 ιδιώτες συμβε
βλημένους γιατρούς που υπηρετούν ως 
οικογενειακοί μέσω του ΕΟΠΥΥ, διαθέ
σιμοι είναι άλλοι 500 γιατροί με σύμβα
ση οικογενειακού ιατρού στις Τοπικές 
Μονάδες Υγείας (ΤΟΜΥ), γεγονός που 
ανεβάζει τον συνολικό αριθμό των για
τρών στους 1.200.
Και πάλι όμως δεν επαρκούν για να εξυ
πηρετήσουν το σύνολο των πολιτών της 
χώρας, αφού υπολογίζεται ότι το όριο 
ασφαλείας για τον πληθυσμό των 11 
εκατ. κατοίκων είναι 5.000 οικογενειακοί 
γιατροί.
Το νέο «αγκάθι» που προκύπτει όμως 
είναι ότι λόγω ins έλλειψης των διαθέ
σιμων οικογενειακών γιατρών, δεν μπο
ρούν να εγγράφουν στο νέο σύστημα ins 
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας (ΠΦΥ) 
οι πολίτες και συνεπώς να αποκτήσουν 
και τον Ατομικό τους Ηλεκτρονικό Φάκε
λο Υγείας, ο οποίος μάλιστα θεσμοθετεί
ται επισήμως μέσω του πολυνομοσχεδί- 
ου που κατατίθεται εντός των ημερών 
στη Βουλή, πολυνομοσχέδιο που αποκά
λυψε στο σύνολό του το «Εθνος» ·
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1  Φρικτό τέλος για δύο παιδάκια στη Βοιωτία
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-02-2019

Επιφάνεια: 284.81 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Φρικιό τέλος 
για δύο παιδάκια 
στη Βοιωτία

Σ
ε τραγωδία εξελίχθη
κε το παιχνίδι δύο 
παιδιών σε καταυλι
σμό Ρομά στον Αγιο Αθανά

σιο, στην Αλίαρτο Βοιωτίας. 
Πρόκειται για δύο ξαδέλφια, 
ηλικίας πέντε και έξι ετών, 
τα οποία έπεσαν σε αυτο
σχέδιο βόθρο, βάθους δύο 
μέτρων, λίγη ώρα αφότου 
διέφυγαν την προσοχή συγ- 
γενικών τους 
προσώπων. Κάθε 
μέρα, άλλωστε, 
συνήθιζαν να παί
ζουν στον χώρο του καταυ
λισμού που σε διάφορα ση
μεία είναι επικίνδυνος για 
παιδιά.
Στην Αλίαρτο τα προηγού
μενα 24ωρα είχε ξεσπάσει 
νεροποντή, με αποτέλεσμα 
να ανέβει στο ενάμισι μέτρο 
η στάθμη ίου νερού στον 
πρόχειρα φτιαγμένο βόθρο 
του καταυλισμού. Ετσι, όταν 
τα παιδάκια έπεσαν μέσα, 
άρχισαν μάταια να προσπα
θούν να επιπλεύσουν, χωρίς 
να τα καταφέρουν. Πληρο
φορίες αναφέρουν ότι δεν 
ήξεραν μπάνιο και ότι έμει
ναν αρκετή ώρα αβοήθητα 
στο νερό.
Συγγενείς τους άκουσαν

καποια στιγμή τις φωνές 
τους για βοήθεια, έτρεξαν 
στο σημείο και βρήκαν τα 
παιδιά χωρίς τις αισθήσεις 
τους, πιθανότατα γιατί είχαν 
πιει νερό και δεν μπορούσαν 
να αναπνεύσουν.
Με αυτοκίνητα των Ρομά 
που ζουν στον καταυλισμό 
μεταφέρθηκαν αρχικά στο 
κέντρο υγείας ins περιοχής.

Εκεί οι γιατροί 
έδωσαν μάχη για 
να τα κρατήσουν 
στη ζωή, αλλά οι 

προσπάθειες τους απέβησαν 
άκαρπες.
Στη συνέχεια μεταφέρθηκαν 
στο νοσοκομεία της Λειβα
διάς, ενώ σήμερα αναμένε
ται να μεταφερθούν στην 
Ιατροδικαστική Υπηρεσία 
ins Αθήνας, που θα εκδώσει 
το τελικό πόρισμα για τα 
αίτια θανάτου.
Για το περιστατικό διενεργεί 
έρευνα η Αστυνομία, που 
προσπαθεί να βρει στοιχεία 
για το πώς ακριβώς κατέλη
ξαν τα παιδιά στον βόθρο. 
Μάλιστα, αναμένεται να σχη
ματιστεί δικογραφία σε βά
ρος των γονιών τους για 
παραμέληση εποπτείας ανη
λίκου ·

ΑΛΙΑΡΤΟΣ

EUROKINISSI

Τα δύο ξαδέλφια, ηλικίας πέντε και έξι ετών, έπεσαν σε 
αυτοσχέδιο βόθρο βάθους δύο μέτρων στον καταυλισμό
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1  Γ Γιατροί - λάστιχο… . . καλύπτουν κενά
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-02-2019

Επιφάνεια: 471.85 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

» ΠΥΡΑ ΚΑΤΑ ΤΗΣ 5^ ΥΠΕ ΓΙΑ ΑΘΡΟΕΣ ΜΕΤΑΚΙΝΗΣΕΙΣ

Γιατροί - λάστιχο... καλύπτουν κενά
Γ Μπακούλας: «Αποδεκατίζουντο πρώην ΠΕΔΥ
για να ενιοχυθούν Κέντρα Υγείας και Κλινικές Νοοοκομείων

Κ
ραυγή αγωνίας από τα θεσμικά συνδικαλιστι
κά όργανα των γιατρών της πρωτοβάθμιας 
φροντίδας υγείας για την αποψίλωση των ια
τρείων του πρώην ΠΕΔΥ. Στο στόχαστρο οι διοικήσεις 

των υγειονομικών περιφερειών που με τη συναίνεση 
του υπουργείου Υγείας αποφασίζουν μετακινήσεις 
χωρίς να συνυπολογίζουν τις επιπτώσεις που έχουν 
στη λειτουργία των άλλων δημοσίων δομών που δια- 
ταράσσεται.

Καταγγέλλονται αθρόες μετακινήσεις γιατρών 
προκειμένου να στελεχωθούν με προσωπικό Κέν
τρα Υγείας και Κλινικές Νοσοκομείων, με αποτέλε
σμα να αποδιοργανώνονται τα ιατρεία της δημό
σιας δομής που αντικατέστησε το ΙΚΑ, τα οποία 
εδώ και μεγάλο διάστημα λειτουργούν με αποδεκα- 
τισμένο προσωπικό και ελάχιστες ειδικότητες.

«Αποδυναμώνεται ολοένα και περισσότερο η λει
τουργία μας», καταγγέλλει στον ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ ο δι
ευθυντής της μονάδας του πρώην ΠΕΔΥ στον Βόλο 
Γιώργος Μπακούλας που εξυπηρετεί καθημερινά 
300 ασφαλισμένους και ανασφάλιστους. «Δεν εί
ναι δυνατόν ξηλώνοντας μία δομή να προσπαθούν 
να διασώοουν μία άλλη» εκτιμά ο ίδιος.

«Το ποτήρι που ξεχείλισε την οργή» για τους διευ
θυντές των μονάδων Πρωτοβάθμιας Υγείας, σύμ
φωνα με τον κ. Μπακούλα, είναι ότι παρά τις περί 
αντιθέτου διαβεβαιώσεις, οι προσλήψεις επιπλέον 
γιατρών στα δημόσια ιατρεία είναι ελάχιστες. Ενδει
κτικά επισημαίνεται πως στον Βόλο, ενώ ο διευθυν
τής της μονάδας έχει ζητήσει από το υπουργείο 
Υγείας την πρόσληψη τουλάχιστον 20 γιατρών στην 
κεντρική μονάδα του Βόλου, εγκρίθηκε μόνο μία 
θέση καρδιολόγου, μαζί με άλλες δύο θέσεις παι
διάτρων σε Αλμυρό και Βελεστίνο και μία θέση βιο- 
παθολόγου που «άνοιξε» για το Κέντρο Υγείας Σκιά
θου.

Τα πυρά του κατά της ηγεσίας της 5ης ΥΠΕ και του υπουργείου Υγείας στρέφει 
ο διευθυντής της τοπικής μονάδας υγείας του πρώην ΠΕΔΥ για την υποστελε'χωση

Την ίδια όμως στιγμή, μετακινούνται γιατροί από 
τα πρώην ιατρεία του ΠΕΔΥ για να καλύψουν τις 
ανάγκες στον Αλμυρό και ο’ άλλες περιοχές της 
Μαγνησίας.

«Το τελευταίο χρονικό διάστημα καθημερινά πα- 
ρατηρείται το φαινόμενο αθρόων μετακινήοεων 
γιατρών των Κέντρων Υγείας στα Νοσοκομεία.

Αυτό προκαλεί σοβαρά προβλήματα στη λει
τουργία των Κέντρων Υγείας. Ολόκληροι νομοί 
αφήνονται ακάλυπτοι από βασικές ειδικότητες, με 
αποτέλεσμα οι ασθενείς να συσσωρεύονται στα 
εξωτερικά ιατρεία των Νοσοκομείων για απλή εξέ
ταση. Διαμαρτυρόμαστε έντονα και καταγγέλλου
με συμπεριφορές διοικητών ΥΠΕ, οι οποίοι χωρίς 
καμία ενημέρωση και με επιδεικτική αδιαφορία 
προς τους συντονιστές επιστημονικούς υπευθύ
νους των Κ.Υ. προβαίνουν σε αιφνίδιες μετακινή
σεις αδιαφορώντας για τα προβλήματα που προ-

καλούνται με τα κενά που προκύπτουν», επισημαί- 
νεται σ’ ανακοίνωση που υπογράφουν εκ μέρους 
της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Επιστημονικού 
Υγειονομικού Προσωπικού του Δημοσίου Συστή
ματος Πρωτοβάθμιας Υγείας ο πρόεδρος Π. Ψυ- 
χάρης και ο γ.γ. Γιώργος Μπακούλας, επιστημονι
κά υπεύθυνος στα ιατρεία του πρώην ΠΕΔΥ Βό
λου.

Σημειώνεται, πως η Πανελλήνια Ομοσπονδία του 
κλάδου έχει ζητήσει συνάντηση με την πολιτική 
ηγεσία του υπουργείου Υγείας για το θέμα που έχει 
ανακύψει με τις μετακινήσεις γιατρών, ενώ επίσης 
αναμένεται να ζητηθεί νέα προκήρυξη στην οποία 
θα ζητηθεί να έχουν δικαίωμα συμμετοχής και επι
κουρικοί γιατροί, οι οποίοι εργάζονταν παλαιότερα 
στο σύστημα, αλλά έχουν αποχωρήσει, διότι έλη
ξαν οι συμβάσεις τους.

ΒΑΣΩ ΚΥΡΙΑΖΗ
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1  Αναβλήθηκε η δίκη του Μερμηγκούση
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-02-2019

Επιφάνεια: 362.6 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αναβλήθηκε η δίκη του Μερμηγκουση
ΧΙΟΣ Ο χρυσαυγίιης, που καιηγορείται για απρόκλητη 
επίθεση σε βάρος νοσηλευτή στον καταυλισμό της Σούδας 
το 2016, ζήτησε και πήρε αναβολή με αιτιολογία ότι έχει 
ανάγκη δεκαήμερης κατ’ οίκον νοσηλείας, χρονική διάρκεια 
που του εξασφαλίζει αναβολή και από έφεση για συμμετοχή 
του σε άλλα επεισόδια ρατσιστικής βίας

► Του ΓΙΟΡΓΟΥ ΠΑΓΟΥΔΗ

ναβολή λόγω... θρομβοφλεβίτιδας ζή
τησε και πήρε ο κατηγορούμενος χρυ- 
σαυγίτης, Ματθαίος Μερμηγκούσης, 
που χθες επρόκειτο να δικαστεί στο 
Μονομελές Πλημμελειοδικείο για την 
απρόκλητη επίθεση σε βάρος του νο
σηλευτή Γιάννη Κουτσοδόντη κατά τη 
διάρκεια ταραχών στον προσφυγικό 
καταυλισμό της Σούδας στη Χίο, τον 
Ιούνιο του 2016.

Η συνήγορος του κατηγορούμενου 
εμφάνισε στο δικαστήριο ιατρική βε
βαίωση σύμφωνα με την οποία ο πελά

της της είχε ανάγκη δεκαήμερης κατ’ 
οίκον νοσηλείας λόγω της χρόνιας 
αυτής πάθησης, ζητώντας αναβολή. 
Η εισαγγελέας της έδρας Σπυριδούλα 
Σταυράτη έκανε δεκτό το αίτημα, δι- 
ατάσσοντας όμως έρευνα για το κατά 
πόσον ισχύει ο λόγος που ζήτησε ανα
βολή ο κατηγορούμενος, αφού, όπως 
είπε η ίδια, τα πιστοποιητικά που εκ- 
δίδονται από τα δημόσια νοσοκομεία 
«δεν ανταποκρίνονται στην πραγμα
τικότητα» πολλές φορές.

Αντιρρήσεις εξέφρασε ο συνήγορος 
του μηνυτή Γιάννη Κουτσοδόντη, Κώ
στας Κάργατζης, ο οποίος επισήμανε

ότι το αίτημα αναβολής ήταν αναμε
νόμενο «λόγω της περιρρέουσας ατμό
σφαιρας», όπως χαρακτηριστικά είπε. 
Τονίζοντας ότι περίμεναν αυτή την 
εξέλιξη, κάλεσε ως μάρτυρα στο βήμα 
τον μηνυτή, ο οποίος κατέθεσε κατη
γορηματικά ότι μόλις το προηγούμενο 
βράδυ ο κατηγορούμενος βρισκόταν 
σε γνωστό κατάστημα της Χίου και ερ
γαζόταν κανονικά. «Τον είδα με τα μά
τια μου περνώντας απέξω» τόνισε ο κ. 
Κουτσοδόντης απαντώντας σε ερωτή
σεις της εισαγγελέα, η οποία πρότεινε 
τελικά την αποδοχή του αιτήματος με 
την πρότασή της να γίνεται δεκτή και 
από την πρόεδρο, που όρισε τη δίκη 
για τις 8 Απριλίου.

Ευθεία αμφισβήτηση
Σύμφωνα με πληροφορίες της «Εφ. 

Συν.», το θέμα της αναβολής αναμένε
ται να έχει συνέχεια, αφού θα διερευ- 
νηθεί η ύπαρξη ραντεβού του κατηγο
ρουμένου στα εξωτερικά ιατρεία απ’ 
όπου και εκδόθηκε το συγκεκριμένο 
έγγραφο, ενδεχόμενο που αμφισβητεί
ται ευθέως.

Πρέπει να σημειωθεί ότι με τη διάρ
κεια του εγγράφου αυτού και αν κάτι 
δεν αλλάξει, ο κατηγορούμενος εξα
σφαλίζει και δεύτερη αναβολή για την 
έφεση που έχει ασκήσει σε πρωτόδικη 
καταδίκη του για επεισόδια ρατσιστι
κού χαρακτήρα σε βάρος προσφύγων, 
όταν και είχε καταδικαστεί σε φυλά
κιση 18 μηνών, έφεση η οποία είναι 
προγραμματισμένη να εκδικαστεί την 
Πέμπτη 21 Φεβρουάριου.

Ο ίδιος βαρύνεται με ακόμη μία 
καταδίκη έξι μηνών φυλάκισης και 
πρόστιμο 2.000 ευρώ για την επίθεση 
σε βάρος του δημοσιογράφου Γιάννη 
Στεβή τον Σεπτέμβριο του 2016.

Οσον αφορά την υπόθεση Κουτσο
δόντη, θυμίζουμε ότι ο κατηγορούμε
νος, ανενόχλητος από τους αστυνομι
κούς που ήταν τριγύρω και παρουσία 
τού τότε αστυνομικού διευθυντή, είχε 
επιτεθεί στον νοσηλευτή απρόκλητα, 
όταν ο δεύτερος στο πλαίσιο των κα
θηκόντων του είχε βρεθεί στη Σούδα 
στη διάρκεια ταραχών συντονίζοντας 
το έργο του ΕΚΑΒ. Η επίθεση έχει κα
ταγραφεί σε βίντεο.
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1  Δεκαπέντε συλλήψεις για διπλώματα-μαϊμού
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,19 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-02-2019

Επιφάνεια: 719.65 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«ΜΑΪΜΟΥ» ΑΔΕΙΕΣ 
ΟΔΗΓΗΣΗΣ
1.500-2.500 ευρώ 
χρέωνε το κύκλωμα
ΣΕΛ.19
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1  Δεκαπέντε συλλήψεις για διπλώματα-μαϊμού
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,19 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-02-2019

Δεκαπέντε συλλήψεις 
για διπλώματα-μαϊμού

Εξαρθρώθηκαν κυκλώματα
που εξέδιδαν άδειες οδήγησης 
έναντι αδράς αμοιβής 
και δρούσαν σε διάφορες 
πόλεις της χώρας. Ενέχονται 
ιδιοκτήτες σχολών οδηγών και 
υπάλληλοι των Διευθύνσεων 
Μεταφορών Περιφερειών, 
ενώ κατασχέθηκαν μεγάλα 
χρηματικά ποσά

►Tns ΧΑΡΑΣ ΤΖΑΝΑΒΑΡΑ

ε συντονισμένη δράση της Αστυνο
μίας και των επιθεωρητών Δημόσιας 
Διοίκησης εξαρθρώθηκαν κυκλώματα 
που εξασφάλιζαν διπλώματα οδήγη
σης έναντι αμοιβής σε άτομα που συ
χνά δεν πήγαιναν καν στις εξετάσεις 
ή έγραφαν με βοήθεια από εξελιγμένα 
ηλεκτρονικά «σκονάκια». Εντοπίστη
καν επίσης «ελληνοποιήσεις» διπλω
μάτων που είχαν σφραγίδες υπηρεσι
ών εξωτερικού αλλά αποδείχθηκε ότι 
ήταν πλαστά.

Οι υπόγειες διαδρομές, με βάση τα 
έως τώρα στοιχεία των διωκτικών αρ
χών που έχει στη διάθεσή της η «Εφ. 
Συν.», ξεκινούσαν από ιδιοκτήτες σχο
λών οδηγών με προσβάσεις σε υπαλ
λήλους των Διευθύνσεων Μεταφορών 
Περιφερειών, οι οποίοι εξέδιδαν τα δι- 
πλώματα-μάίμού έναντι αμοιβής που 
κυμαινόταν από 1.500 έως και 2.500 
ευρώ. Λιγότερα πλήρωναν υποψήφι
οι που συμμετείχαν στις εξετάσεις, 
αλλά είχαν ανάγκη από βοήθεια, που 
περιλάμβανε πληροφορίες για τις σω
στές απαντήσεις μέσω ηλεκτρονικών 
συστημάτων και εξεταστές που βοη
θούσαν ή έκαναν τα στραβά μάτια... Η 
ταρίφα ανέβαινε για αλλοδαπούς που 
δεν γνωρίζουν ελληνικά και αναλ
φάβητους Ρομά, ενώ εντοπίστηκαν 
περιπτώσεις που τα χρηματικά ποσά 
διακινούνταν μέσω ταχυδρομικών 
επιταγών!

Εχουν γίνει συλλήψεις 15 μελών 
του κυκλώματος που δρούσε σε Φθιώ
τιδα, Κορινθία, Λακωνία, Τρίκαλα και 
Καρδίτσα. Ανάμεσά τους βρίσκεται και 
ένας Κινέζος, που δηλώνει κατοικία 
στην Αθήνα, ενώ ο εγκέφαλος φαίνε
ται ότι ήταν ιδιοκτήτης σχολής οδήγη
σης με έδρα τη Λαμία, που είχε όμως 
πανελλαδική παρουσία. Στο όνομα του 
«ταμία» έχουν εντοπιστεί εμβάσματα 
ύψους 230.000 ευρώ, που αφορούν 
μόνο το διάστημα από 1ης Ιανουάριου 
έως 20 Μαΐου 2015. Ανάμεσα στους

συλληφθέντες, μία υπάλληλος στη 
Διεύθυνση Μεταφορών Αταλάντης. 
Παρουσία ανδρών της Αστυνομίας, με 
πολιτικά, την επισκέφθηκαν δύο Αλβα
νοί και ο πρώτος τής θύμισε ότι έναντι 
600 ευρώ τον είχε βοηθήσει στη θεω
ρητική εξέταση, ζητώντας να κάνει το 
ίδιο για τον φίλο του!

Εχουν ήδη εντοπιστεί 157 παρά
νομα διπλώματα και ο έλεγχος συνε
χίζεται γιατί το παράνομο σύστημα 
είχε στηθεί από χρόνια και φαίνεται 
πως ήταν «μυστικό» που γνώριζαν 
όσοι είχαν λόγους να παρακάμψουν 
τις εξετάσεις. Οι διωκτικές αρχές κά
νουν λόγο για εγκληματική οργάνω
ση με τρεις ανεξάρτητες συμμορίες, 
που δρούσαν με ιεραρχία και είχαν 
εντοπιστεί στα μέσα του περασμένου 
Ιουνίου. Οκτώ, από τους συνολικά 15 
συλληφθέντες, κατηγορούνται για πλα
στογραφία πιστοποιητικών, υφαρπαγή 
ψευδών βεβαιώσεων και ιατρικών πι
στοποιητικών, για ενεργητική και πα
θητική δωροδοκία. Οι υπόλοιποι είναι 
υπόλογοι για συναυτουργία.

Ακουστικά «ψείρες»
Τα ενοχοποιητικά στοιχεία ήρθαν 

στο φως από άρση του τηλεφωνικού 
απορρήτου, αλλά κυρίως από τις έρευ
νες σε σπίτια και οχήματα, κατά τις 
οποίες εντοπίστηκαν μεγάλος αριθ
μός κινητών τηλεφώνων και πλήθος 
ακουστικών τύπου «ψείρας» με τα 
οποία βοηθούσαν τους υποψήφιους 
οδηγούς την ώρα της εξέτασης. Βρέ
θηκαν επίσης ιδιόχειρες σημειώσεις 
με στοιχεία υποψηφίων οδηγών και 
δίπλα τα ποσά που είχαν καταβάλει. Η 
δράση του κυκλώματος φαίνεται ότι 
ήταν αποδοτική, αφού κατασχέθηκαν

πάνω από 141 χιλιάδες ευρώ, 16 χι
λιάδες δολάρια ΗΠΑ, 27 χρυσές λίρες 
Αγγλίας, ενώ έχει ενδιαφέρον ο εντο
πισμός 1.400 κινεζικών γιουάν και 50 
πέσος Μεξικού, που αποτελεί ένδειξη 
πολυεθνικής πελατείας.

Από τα υπάρχοντα στοιχεία, ο εγκέ
φαλος του κυκλώματος επικοινωνούσε 
με ενδιαφερομένους σε όλη την Ελλά
δα που επιθυμούσαν να αποκτήσουν 
άδεια οδήγησης χωρίς να υποβληθούν 
στις προβλεπόμενες εξετάσεις. Εχουν 
ταυτοποιηθεί τα στοιχεία του προμη
θευτή των πλαστών εγγράφων, καθώς 
και του υπηρεσιακού παράγοντα στη 
Διεύθυνση Μεταφορών Φθιώτιδας, 
που εν γνώσει του και έναντι αμοι
βής μετέτρεπε σε γνήσιες τις πλαστές 
άδειες οδήγησης που δήθεν είχαν εκ- 
δοθεί σε χώρες της Ε.Ε.

Ενα άλλο κύκλωμα εντοπίστηκε 
στην Κέρκυρα, όπου οι,εισαγγελικές 
αρχές έχουν κάνει άρση του τραπε
ζικού απορρήτου σε λογαριασμούς 
16 υπαλλήλων της Περιφερειακής 
Διεύθυνσης Μεταφορών και των 
οικογενειών τους. Οι εμπλεκόμενοι, 
εκτός από δύο που ομολόγησαν, έχουν 
αρνηθεί τη συμμετοχή τους στα κυ
κλώματα. Είχαν «ειδικευθεί» σε αλλο
δαπούς που δεν γνώριζαν ελληνικά, 
στοιχείο που είναι απαραίτητο για την 
έκδοση επαγγελματικού διπλώματος 
οδήγησης. Η «ταρίφα» για να περά
σουν τον σκόπελο κυμαινόταν από 
400 έως 1.300 ευρώ. Καταθέσεις από 
αλλοδαπούς, που εξετάστηκαν δειγμα
τοληπτικά, συγκλίνουν στο συμπέρα
σμα ότι ορισμένες σχολές οδήγησης 
γνώριζαν υπαλλήλους που χρηματίζο
νταν για να βοηθήσουν στη θεωρητική 
και πρακτική εξέταση των υποψηφίων.
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1  Άρση άδειας εγχειρήσεων TAVI σε 401 ΓΣΝΑ και
Euromedica-Γενική Κλινική Θεσσαλονίκης

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-02-2019

Επιφάνεια: 447.67 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αρση άδειας εγχειρήσεων TAVI σε 401 ΓΣΝΑ 
και Euromedica-Γενική Κλινική Θεσσαλονίκης
►Του ΔΗΜΗΤΡΗ ΤΕΡΖΗ

ΔΙΚΑΙΩΝΕΤΑΙ και με την... υπουρ
γική βούλα η πολύμηνη δημοσι
ογραφική έρευνα της «Εφ.Συν.» 
για τις επεμβάσεις αντικατάστα
σης αορτικής βαλβίδας (TAVI) στη 
Διακλαδική Καρδιοχειρουργική 
Κλινική του 401 ΓΣΝΑ. Το υπουρ
γείο Υγείας αντέδρασε στο χθεσινό 
μας δημοσίευμα («Επαναφέρουν τις 
TAVI στο 401»), με το οποίο θέταμε 
βασικά ερωτήματα τόσο προς το νο
σοκομείο όσο και προς το υπουργείο, 
για ποιους λόγους είχε προγραμματι
στεί να γίνει επέμβαση TAVI σήμερα 
από τη στιγμή που υπήρχε απόφαση 
άρση της σχετικής άδειας από την εν λόγω 
κλινική.

Υπενθυμίζεται ότι οι επεμβάσεις TAVI 
στο εν λόγω νοσοκομείο μπήκαν στο μι
κροσκόπιο των Επιθεωρητών Υγείας πριν 
από λίγους μήνες με αφορμή την έρευνά 
μας και το πόρισμα το οποίο εκδόθηκε ήταν

ggasSSyl·^

καταπέλτης τόσο για τπ διακλαδική κλινική 
όσο και για τις ευθύνες της διοίκησης του 
νοσοκομείου αλλά και του Κεντρικού Συμ
βουλίου Υγείας (ΚΕΣΥ). Παρ’ όλα αυτά και 
παρά το γεγονός ότι υπήρχε εισήγηση για 
άρση της άδειας από την αρμόδια επιτροπή 
του ΚΕΣΥ από τον περασμένο Σεπτέμβριο,

αυτή δεν είχε τελικά επικυρωθεί. 
Τη δική του εξήγηση δίνει στην 
«Εφ.Συν.» το γραφείο Τύπου του 
αναπληρωτή υπουργού Υγείας με 
επιστολή που απέστειλε στην εφη
μερίδα μας και στην οποία αναφέ
ρει τα εξής:

«Λόγω των απαραίτητων ελέγ
χων και διευκρινίσεων που έπρεπε 
να γίνουν σχετικά με την άρση της 
άδειας στην Καρδιολογική Κλινική 
του 401 ΓΣΝΑ για να διενεργεί επεμ
βάσεις εμφύτευσης Ειδικών Βιολο
γικών Αορτικών Βαλβίδων, υπογρά
φτηκε σήμερα από τον αν. Υπουργό 
Υγείας η αποδοχή της σχετικής από
φασης του ΚΕΣΥ.

Η Ολομέλεια του ΚΕΣΥ, με την ορθή 
επανάληψη της απόφασης υπ’ αριθ. 9 της 
272ης/14-12-2018, αποφάσισε την αναστο
λή λειτουργίας για ένα (1) χρόνο του Κέ
ντρου Εμφύτευσης του 401 ΓΣΝΑ, καθώς 
και ενός ακόμα Κέντρου ιδιωτικής κλινικής 
στη Θεσσαλονίκη. Στην απόφαση αναφέ

ρεται ο όρος «ορθή επανάληψη», αφού δεν 
πρόκειται για την αρχική απόφαση του Σε
πτεμβρίου 2018, όπως αναφέρει το δημοσί
ευμα της εφημερίδας σας.

Στο Γραφείο του Υπουργού διαβιβάστηκε 
ο εισηγητικός φάκελος στις 24-1-2019 και 
σήμερα υπογράφτηκε η σχετική υπουργική 
απόφαση. Παρακαλώ να δημοσιευτεί σε 
επόμενο φύλλο της εφημερίδας σας η ου
σία αυτής της διευκρινιστικής επιστολής».

Ως προς την επιστολή, να σημειώσου
με ότι το δημοσίευμά μας δεν είχε κανένα 
λάθος, όπως αναφέρεται. Στο δημοσίευμα 
δεν αναφερθήκαμε στην εισήγηση της Ολο
μέλειας του ΚΕΣΥ, αλλά στην εισήγηση που 
είχε γίνει από την αρμόδια επιτροπή του ΚΕ
ΣΥ για τις TAVI προς την Ολομέλεια. Αυτή 
λοιπόν έγινε τον περασμένο Σεπτέμβριο. 
Ομολογουμένως έκανε αρκετό χρόνο μέχρι 
να φτάσει στο σημείο να υπογράφει χθες.

Από εκεί και πέρα και ως προς την ουσία 
της υπουργικής απόφασης αξίζει να σημει
ωθεί ότι, εκτός από την άδεια του 401 ΓΣΝΑ 
να πραγματοποιεί TAVI, αίρεται και εκείνη 
της κλινικής Euromedica-Γενική Κλινική 
Θεσσαλονίκης. Σύμφωνα με την απόφαση, 
μετά το πέρας ενός χρόνου τα δύο ιδρύμα
τα δύνανται να καταθέσουν τα απαραίτητα 
δικαιολογητικά για επαναξιολόγηση της 
κατάστασής τους.
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1  Δώρισαν ιατρικό εξοπλισμό τα ΕΛ.ΠΕ.
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 21 Ημερομηνία

έκδοσης:
19-02-2019

Επιφάνεια: 124.53 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Δώρισαν 
ιατρικό 

εξοπλισμό 
τα ΕΛ.ΠΕ.

ΣΤΗΝ ΕΝΙΣΧΥΣΗ των Κέ
ντρων Υγείας Ιθάκης και Σύ
μης Κεφαλληνίας με ιατρι
κό εξοπλισμό προχώρησε ο 
όμιλος Ελληνικά Πετρέλαια. 
Στις 14 Φεβρουάριου εκπρό
σωποι του ομίλου παρέδω
σαν στο Κέντρο Υγείας Ιθά
κης ένα ηλεκτρικό χειρουρ
γικό τραπέζι, δύο ηλεκτρικές 
κλίνες νοσηλείας, έναν φο
ρητό αναπνευστήρα για τη 
μεταφορά διασωληνωμένων 
ασθενών, δύο αντλίες χορή
γησης φαρμάκων και έναν 
ηλεκτροκαρδιογράφο. Αντι- 
στοίχως, στις 15 Φεβρουά
ριου εκπρόσωποι του ομί
λου παρέδωσαν στο Κέντρο 
Υγείας Σάμης έναν αυτόμα
το εξωτερικό απινιδωτή, έναν 
φορητό υπέρηχο, δύο κεφα
λές υπερήχου και μία φορητή 
συσκευή αναρρόφησης.

Στη βαρύτητα που δίνει ο 
όμιλος Ελληνικά Πετρέλαια 
στην υλοποίηση δράσεων 
που εξασφαλίζουν καλύτερη 
ποιότητα ζωής σε απομακρυ
σμένες περιοχές αναφέρθη
κε σε δηλώσεις της η διευθύ
ντρια Εταιρικής Κοινωνπατς 
Ευθύνης του ομίλου Ράνια 
Σουλάκη. Για δωρεές ζωτι
κής σημασίας, οι οποίες εί
ναι απολύτως αναγκαίες κα
θώς θα σώσουν ζωές, έκαναν 
λόγο οι διευθυντές των Κέ
ντρων Υγείας Ιθάκης Γιώρ
γος Παξινός και Σάμης Ευ
άγγελος Μαρούλης.

Στα πολλά προβλήμα
τα που αντιμετωπίζει η Ιθά
κη αναφέρθηκε ο δήμαρχος 
του νησιού Διονύσης Στανί- 
τσας κατά την τελετή παράδο
σης και τόνισε ότι «η βοήθεια 
που δίνεται είναι πάρα πολύ 
σημαντική για να μπορέσει 
να στηθεί και να κρατηθεί ως 
Κέντρο Υγείας».
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1  Θέμα ημερών η προκήρυξη για 1.116 μόνιμους στα
νοσοκομεία

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 28 Ημερομηνία
έκδοσης:

19-02-2019

Επιφάνεια: 517.13 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΕΣΑ ΣΤΗΝ ΑΝΟΙΞΗ ΟΙ ΑΙΤΗΣΕΙΣ

Θέμα ημερών η προκήρυξη
για 1.116 μόνιμους στα νοσοκομεία
ΣΟΦΙΑ ΕΜΜΑΝΟΗΛΙΔΟΥ
semmanoilidou@e-typos.com

Θ
έμα ημερών είναι πλέον η 
εκ νέου έκδοση ιης προκή
ρυξης για 1 .Π 6 προσλή
ψεις μόνιμου προσωπικού 
σια νοσοκομεία. Υπενθυμίζουμε όιι ο 
εν λόγω διαγωνισμός είχε ανακοινω

θεί από ίο ΑΣΕΠ, αλλά ίο υπ. Υγείας 
ζήτησε ιην αναστολή της έκδοσης της 
προκήρυξης 1 1Κ/2018 μετά από ειση
γήσεις και πιέσεις από συνδικαλιστικές 
οργανώσεις προκειμένου να αυξηθεί 
ο συνολικός αριθμός των υπό κάλυ
ψη θέσεων για τους επικουρικούς που 
υπηρετούν αυτή τη στιγμή στα νοσο
κομεία και των οποίων οι συμβάσεις 
λήγουν σε λίγους μήνες. Σύμφωνα με 
δηλώσεις του υπουργού Υγείας, η νέα 
προκήρυξη θα γίνει στα πρότυπα της 
3 Κ/2018, δηλαδή με αυξημένη μοριο- 
δότηση για τους ήδη υπηρετούντες.

Ειδικότητες
Οι θέσεις κατανέμονται ως εξής: 110 
προσλήψεις για την κατηγορία ΠΕ, 
459 προσλήψεις για την κατηγορία ΤΕ, 
381 προσλήψεις για την κατηγορία ΔΕ 
και 166 προσλήψεις για την κατηγορία 
ΥΕ. Ανάμεσα στις ειδικότητες που θα 
προσληφθούν είναι: ΠΕ Διοικητικού, 
ΠΕ Πληροφορικής, ΠΕ Φαρμακοποιών, 
ΠΕ Χημικών, ΤΕ Διοίκησης Μονάδων

Υγείας, ΤΕ Διοικητικού Λογιστικού, ΤΕ 
Λογιστικής, ΤΕ Μαιευτικής, ΤΕ και ΔΕ 
Νοσηλευτικής, ΤΕ Φυσιοθεραπευτών, 
ΔΕ Βοηθών Φαρμακείου, ΔΕ Γραμμα
τέων, ΔΕ Πληρωμάτων Ασθενοφόρου, 
ΥΕ Βοηθητικού Υγειονομικού Προσω
πικού κ.ά. Για όλες τις θέσεις απαιτού

νται και πρόσθετα προσόντα, τα οποία 
πρέπει να κατέχουν οι υποψήφιοι μέχρι 
την ημερομηνία λήξης της προθεσμίας 
υποβολής των ηλεκτρονικών αιτήσε
ων, άλλως δεν γίνονται δεκτοί για τις 
αντίστοιχες θέσεις.

Για τις θέσεις ΠΕ Διοικητικού Οικο

νομικού θα γίνονται δεκτά τα παρακά
τω πτυχία: Αστικής και Περιφερειακής 
Ανάπτυξης ή Δημόσιας Διοίκησης με 
κατεύθυνση Δημόσιας Οικονομικής ή 
Διεθνών και Ευρωπαϊκών Οικονομι
κών και Πολιτικών Σπουδών με κα
τεύθυνση Διεθνών και Ευρωπαϊκών

Οικονομικών Σπουδών ή Διεθνών κι 
Ευρωπαϊκών Οικονομικών Σπουδών 
Διεθνών και Ευρωπαϊκών Σπουδών μ 
κατεύθυνση Διεθνών και Ευρωπαϊκά) 
Οικονομικών Σχέσεων ή Διεθνών kc 
Ευρωπαϊκών Σπουδών (πρώην Διε 
θνών και Ευρωπαϊκών Οικονομικά) 
και Πολιτικών Σπουδών) με κατεύθυν 
ση Διεθνών και Ευρωπαϊκών Οικονομι 
κών Σπουδών ή Διεθνών Οικονομικά) 
Σχέσεων και Ανάπτυξης ή Λογιστική 
και Χρηματοοικονομικής ή Λογιστική 
Χρηματοοικονομικής και Ποσοτική 
Ανάλυσης ή Οικονομικής Επιστήμης 
Οικονομικής και Περιφερειακής Ανά 
πτύξης ή Οικονομικών Επιστημών ι 
Οικονομικής και Διοίκησης Τουρισμοί 
ή Περιφερειακής και Οικονομική 
Ανάπτυξης ή Χρηματοοικονομικής κτ 
Τραπεζικής Διοικητικής, ή Στατιστική 
ή Στατιστικής και Αναλογιστικής Επι 
στήμης ή Στατιστικής και Ασφαλιστική 
Επιστήμης ή Στατιστικής και Αναλογι 
στικών - Χρηματοοικονομικών Μαθη 
ματικών ή Οργάνωσης και Διοίκηση 
Επιχειρήσεων ή Διοίκησης Επιχειρή 
σεων ή Οργάνωσης και Διαχείριση 
Αγροτικών Εκμεταλλεύσεων ΑΕΙ ή τι 
ομώνυμο πτυχίο ή δίπλωμα Ελληνικοί 
Ανοικτού Πανεπιστημίου (ΕΑΠ) ΑΕΙ ι 
Προγραμμάτων Σπουδών Επιλογά 
(ΠΣΕ) ΑΕΙ της ημεδαπής ή ισότιμα 
τίτλος σχολών της ημεδαπής ή άλλο 
δαπής, αντίστοιχης ειδικότητας. II
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